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1. Kirjan nimessä on jokin seuraavista sanoista:

että, jotta, koska, kun, jos, vaikka, kuin, kunnes

2. Fantasiakirja

3. Kirjan päähenkilö on nuorempi kuin sinä

4. Kirjassa joku valvoo yöllä

5. Kirja, jonka joku muu on valinnut sinulle

6. Kirjassa on esipuhe,

jossa esimerkiksi kirjailija kertoo kirjasta

7. Kirja, josta sinulle tulee hyvä mieli

8. Kirjan kannen pääväri on vihreä

tai kirjan nimessä on sana vihreä

9. Kirjassa on konflikti eli esimerkiksi riitatilanne

10. Kirjassa joku käy elokuvissa

11. Tietokirja, joka on julkaistu 2020-luvulla

12. Kirjassa on ilkeä tai paha naishahmo

13. Kirja, jonka kirjoittaja on työskennellyt kirjastossa

14. Kirjan kääntäjä on voittanut

Mikael Agricola -palkinnon tai muun käännöspalkinnon

15. Kirjassa joku joutuu haaksirikkoon

eli esimerkiksi laiva hajoaa myrskyssä

16. Kirja, jossa on henkilöluettelo

tai henkilöiden sukupuu

17. Kirjan päähenkilöllä on kissa tai koira

18. Kirjailijan nimessä on enemmän kuin kaksi osaa,

esimerkiksi L. Frank Baum

19. Kirja on Keltaisen kirjaston kirjalistalla

(pääset yleiskieliseen listaan tästä linkistä)

20. Kirjasta tulisi mielestäsi hyvä elokuva tai tv-sarja

21. Kirjassa on muusikko

22. Kirjassa joku on lomalla

23. Kirja, jonka nimestä pidät

24. Kirjassa joku rikkoo lakia

25. Kirjan kannessa tai nimessä on käärme
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26. Kirjan henkilö on itse valinnut,

ketä hänen perheeseensä kuuluu

27. 2000-luvulla julkaistu kirja,

jonka lukeminen on kielletty jossain maassa

28. Kirjassa joku on järvellä

29. Kirjailijan uusin kirja

30. Kirjassa on häät tai hautajaiset

31. Kirja, jonka päähenkilölle työura on tärkeä

32. Kirja liittyy Tove Janssoniin

33. Kirjassa joku ratsastaa

34. Kirjassa on kuuluisa rakennus

35. Kirjan nimessä on sana mies tai poika

36. Kirjassa joku opiskelee sisäoppilaitoksessa

37. Kirjailija on kotoisin maasta, jossa haluat käydä

38. Elämäkertaromaani eli kirja, jossa on oikeaa

ja keksittyä tietoa jonkun kuuluisan henkilön elämästä

39. Kirjassa joku etsii ratkaisua arvoitukseen

40. Kirjassa ajalla tai kellolla on tärkeä merkitys

41. Kirjan tapahtumat sijoittuvat aikakauteen,

jolla et haluaisi elää

42. Kirjan päähenkilö tekee huonoja valintoja

43. Kirjan nimessä, kannessa

tai kuvauksessa on jokin mauste

44. Kirjassa joku hoitaa ihmistä,

esimerkiksi lasta tai sairasta ihmistä

45. Kirjassa on isä ja tytär

46. Suosittu kirja eli kirja,

jonka todella monet ihmiset ovat lukeneet

47. Kaksi kirjaa, joiden päähenkilöillä on sama nimi

(tämä liittyy kohtaan 48)

48. Kaksi kirjaa, joiden päähenkilöillä on sama nimi

(tämä liittyy kohtaan 47)

49. Kirja on julkaistu vuonna 2025

50. Kirjaa on suositellut kirjaston työntekijä
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